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Choć to najmniejsza  pod względem liczby ludności  gmina powiatu cieszyńskiego, to coraz więcej osób buduje tutaj
swoje domy. Dębowiec to kolejna gmina, którą odwiedziliśmy z kamerą. O nowych inwestycjach i pomysłach na
promocję miejscowości, z wójtem Tomaszem Brannym  rozmawia Hanna Blokesz Bacza.
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